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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Orbán Vikto r
Miniszterelnök úrna k

„Kőbányai kilakoltatások”
címmel . A válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A Bihari utca 8/C. alatti önkormányzati tulajdonú épület lakóinak egy jelent ős részét elhelyezés
nélküli kilakoltatás fenyegeti . A kőbányai önkormányzat ugyanis az épület elbontása mellett
döntött, noha azt 2005 és 2011 között — jórészt Kovács Róbert alpolgármesterségének az idejé n
— több mint 700 millió forint közpénzb ő l újították fel .
A Város Mindenkié és a Bihari utca lakói elérték, hogy a kőbányai önkormányzat május 31-i g
megvizsgálja, hogy egyáltalán indokolt-e a lakóház bontása, vagy az épület hibái egy újab b
felújítással kijavíthatóak volnának. Az önkormányzat azonban addig is folytatni akarja a lakó k
kilakoltatását. A téli kilakoltatási moratórium április 30-án jár le, de az önkormányzat má r
januárban is kilakoltatott volna egy négygyermekes családot, akiknek egyetlen forint tartozás a
sem volt . A kilakoltatással fenyegetett lakók között vannak kisgyerekesek, id ősek és betegek
is, ráadásul sokan saját pénzükbő l újították fel a lakásukat.
A kőbányai önkormányzat a lakók kilakoltatása érdekében tett lépései morálisan teljese n
elfogadhatatlanok. Azzal, hogy nem biztosít ezen rászoruló családok számára cserelakást, azza l
gyakorlatilag megpecsételi jöv őjüket. Abból a csekélyke jövedelemb ől, amiből eddig
kigazdálkodták az önkormányzati bérlakás díját, rezsijét és nevelték gyermekeiket, piaci alapo n
biztosan képtelenek lesznek lakást bérelni . Hajléktalanná fognak válni, gyerekeiket el fogjá k
szakítani szüleiktő l és nevelőotthonokba kerülnek .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !
A Kormánynak módjában áll törvényjavaslat benyújtásával elejét venni az ilyen tragédiáknak .
Felhívom figyelmét, hogy ezt a kezdeményezést az el őző ciklusban az ellenzék megtette, a
rendkívüli ülés megtartását azonban az Önt támogató frakciók meghiúsították . Ön nemrég úg y
nyilatkozott, hogy szeretne egy átfogó megállapodást kötni a magyar n őkkel, a magyar jövőről ,
a nekik nyújtható kiszámítható perspektívákról, mert a demográfia rajtuk áll vagy bukik .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére



Javaslom Miniszterelnök úr, hogy els ő lépésben fogadja el kezdeményezésünket, akadályozzuk
meg közösen, hogy bármely – akár Fideszes vezetésű – önkormányzat megfosszon magyar
családokat a perspektívától és utcára tegyen minden különösebb indok nélkül fizetés i
kötelezettségeiket teljesítő , környezetükkel harmóniában él ő családokat .

Kérdezem tehát Miniszterelnök urat : szándékában áll-e törvényjavaslattal elejét venni a
Kőbányai önkormányzat (vagy bármely önkormányzat) családellenes törekvéseinek .
Önnek van egy szállóigévé vált mondata, senkit nem hagyunk az út szélén . Ön szerint most mit
éreznek a kilátástalan helyzetbe került családok? Vagy mégis igaz az a mondásuk, hogy
mindenki annyit ér amennyije van ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2018 . május 8 .

Burány Sándor
országgyű lési képviselő
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